



Sergei Ossovskiy

Russland/Russia/Россия

Сергей Оссовский

Geboren 1958 in Moskau. Lebt und arbeitet in Moskau. 1977–83 Studium an der Staatlichen Moskauer Kunsthochschule VI Surikow bei T.T. Salahov, L.V. Shepelyov, S.N. Shilnikov. Seit 1984 Mitglied der Russischen Union der Künstler. 1985–87 Postgraduierstudium am Moskauer Surikow Institut bei T.T. Salahov. 1986–90 Dozent in der Malerei am Moskauer Surikow Institut. Seit 1978 ständige Teilnahme an Ausstellungen in Moskau und Russland, seit 1979 an zeitgenössischen Kunstausstellungen im Ausland, u.a. Italien, Frankreich, Deutschland, USA, Finnland, Japan, Dänemark, Schweden. Mehrfache Einzelausstellungen bei Bingham Kurts Galerie und Anncha Briggs Fine Arts in den USA. Werke in Museen und Sammlungen u.a.: Staatliche Tretjakow-Galerie, Moskau; Staatliches Russisches Museum, St. Petersburg; Museum für Geschichte und Rekonstruktion von Moskau, Moskau; Staatliches Museum Aserbaidschan, Baku; Ministerium für Kultur (ehemalige UdSSR); Ministerium für Kultur der Russischen Föderation; Ausschuss für Kultur der Moskauer Stadtregierung; Arkansas Kulturzentrum, USA.

Born in 1958 in Moscow. Lives and works in Moscow. 1977–83 Degree at the Moscow State Art Institute VI Surikov, under T.T. Salahov, L.V. Shepelyov, S.N. Shilnikov. Since 1984 member of the Russian Union of Artists. 1985–87 Postgraduate studies at the Moscow Surikov Institute under T.T. Salahov. 1986–90 Lecturer in painting at the Moscow Surikov Institute. Since 1978, continuous participation in exhibitions in Moscow and Russia, since 1979 in contemporary art exhibitions abroad, including Italy, France, Germany, USA, Finland, Japan, Denmark, Sweden. Multiple solo exhibitions at Bingham Kurts Gallery and Anncha Briggs Fine Arts in the USA. Works are in the property of museums and collections i.a.: State Tretyakov Gallery, Moscow; State Russian Museum, St. Petersburg; Museum of History and Reconstruction of Moscow, Moscow; State Museum of Azerbaijan, Baku; Ministry of Culture (former USSR); Ministry of Culture of the Russian Federation; Committee for Culture of Moscow City Government; Culture Center Arkansas, USA. www.aidangallery.ru/authors/ossovsky



Aus der Serie "Memphis. Altstadt", 1993, Öl auf Leinwand, 122x107 cm

From the series "Memphis. Historic Centre", 1993, oil on canvas, 122x107 cm